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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

Uit informatie van de provincie blijkt dat de heer Schep uit Bergambacht zijn bedrijf wil 

uitbreiden van 200 melkkoeien naar 5.000 melkkoeien en van 100 jongvee naar 260 

jongvee. (vergunning Natuurbeschermingswet: PZH 2012-332675720). 

 

1) Is de geplande megastal in overeenstemming met het bestemmingsplan van de 

gemeente Bergambacht? Zo nee, welke maatregelen gaat u nemen? 

 

Antwoord 

De provincie heeft 11 mei 2012 een gewijzigde verklaring van geen bedenkingen 

gestuurd aan de gemeente Bergambacht omdat in de oorspronkelijke verklaring een 

typefout zat waaruit afgeleid kon worden dat het om groei naar 5.000 melkkoeien ging. 

De gewijzigde verklaring beperkt de groei tot 500 melkkoeien. De geplande uitbreiding 

past daarmee binnen het bestemmingsplan buitengebied van 2011 van de gemeente 

en de verordening ruimte van de provincie. 

 

2) Is de geplande megastal in overeenstemming met het provinciale ruimtelijke beleid? 

Zo nee, welke maatregelen gaat u nemen? 

 

Antwoord 
De te vergroten stal past binnen het provinciale ruimtelijke beleid. Het betreft een 
volwaardig agrarische bedrijf dat onder de 2 hectare blijft qua bouwvlak. 

 

3) Wat zijn de gevolgen van een dergelijke uitbreiding voor de omliggende natuur-

gebieden en Natura 2000-gebieden? 

 

Antwoord 

De ontwikkeling ligt in nabijheid van de Natura 2000-gebieden Broekvelden, 

Vettenbroek & Polder Stein, Donkse Laagten en Boezems Kinderdijk. In relatie tot 

deze gebieden zijn enkel de mogelijke effecten van stikstofdepositie relevant. Als 

gevolg van de ontwikkeling  neemt de berekende stikstofdepositie met maximaal  

0,6 mol N/ha/jaar toe. De doelen in genoemde Natura 2000-gebieden zijn niet 

gevoelig voor stikstofdepositie. Gelet hierop zijn effecten op de Natura 2000-gebieden 

uitgesloten en is op grond van de Natuurbeschermingswet 1998 een verklaring van 

geen bedenkingen afgegeven aan de gemeente Bergambacht. 
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4) Welke economische noodzaak ligt aan een dergelijke enorme uitbreiding ten 

grondslag? 

 

Antwoord 

Het is geen provinciale taak om de economische noodzaak voor de uitbreiding van 

een melkveehouderij bedrijf te toetsen. De voorgenomen uitbreiding blijft binnen de 

kaders van het provinciaal beleid. 

 

5) Kunt u nader onderbouwen waarom deze enorme uitbreiding op ruimtelijk en 

milieuhygiënisch vlak op verantwoorde wijze plaatsvindt? 

 

Antwoord 

Zoals in bovenstaande antwoorden is uitgelegd blijft deze ontwikkeling binnen de door 

de provincie gestelde kaders. 
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